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Z A P I S N I K  

 

7. redne seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto,  

ki je bila v četrtek, 13. julija 2023, ob 16. uri, v sejni dvorani Mestne občine  

Novo mesto, Glavni trg 7, Novo mesto 

 

 

7. redno sejo Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto je pričel in vodil mag. Gregor 

Macedoni, župan Mestne občine Novo mesto, ki je na začetku pozdravil članice in člane 

Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto ter vse prisotne na seji.  

 

Ugotovitev števila navzočih 

 

Župan je obvestil Občinski svet, da nihče izmed svetnikov ni opravičil odsotnosti s seje, 

zamudo na sejo pa je najavil svetnik Boštjan Grobler.  

 

V skladu z drugim odstavkom 33. člena Poslovnika Občinskega sveta Mestne občine Novo 

mesto je župan ob 16.01 uri ugotovil, da je na seji prisotnost z glasovalno napravo potrdilo 26 

članic in članov Občinskega sveta, da je Občinski svet sklepčen ter da lahko nadaljuje z delom 

in odločanjem.  

 

Naknadno sta se seje udeležila svetnika Bojan Kekec (ob 16.03 uri) ter Boštjan Grobler (ob 

16.40 uri), na seji pa je bilo dejansko prisotnih vseh 30 članic in članov Občinskega sveta. 

 

a) Prisotne članice in člani občinskega sveta: 

Helena Brulc, dr. Vida Čadonič Špelič, Marko Dvornik, Eva Filej Rudman, Boštjan Grobler, 

Andrej Kastrevec, Bojan Kekec, Martin Kobe, Primož Kobe, Jasna Kos Plantan, Peter 

Kostrevc, Urška Kovačič, Urban Kramar, Tomaž Levičar, Uroš Lubej, Slavko Matko, Silvo 

Mesojedec, Rok Mežnar, Žiga Papež, dr. Janez Povh, Matjaž Pavlin, Renata Pavlin, Duško 

Smajek, Matija Škof, Sara Tomšič, Vesna Vesel, Jiří Volt, Srečko Vovko, mag. Adolf Zupan in 

Maja Žunič Fabjančič. 

 

b) Prisotni predstavniki občinske uprave:  

- mag. Gregor Macedoni, župan, 
- dr. Jana Bolta Saje, direktorica Občinske uprave,  
- dr. Iztok Kovačič, vodja Urada za prostor in razvoj, 
- Peter Geršič, vodja Razvojno projektne pisarne,  
- Urška Ožbolt, vodja Oddelka za komunalne dejavnosti,  
- Mojca Tavčar, vodja Oddelka za okolje in prostor, 
- Maja Gorenc, Urad za finance in splošne zadeve, 
- Luka Rems, Oddelek za premoženjske zadeve,  
- Saša Sršen, Kabinet župana,   
- Suzana Virc, Urad za finance in splošne zadeve ter 
- Peter Žunič Fabjančič, Kabinet župana. 
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c) Ostali prisotni:  
- Kristina Ficko, Komunala Novo mesto d.o.o. (pri 6. točki dnevnega reda), 
- Marjetka Kastrevc, predsednica Nadzornega odbora Mestne občine Novo mesto (pri 

8. točki dnevnega reda), 
- mag. Bojan Rajer, direktor Stanovanjskega sklada Mestne občine Novo mesto (pri 5. 

točki dnevnega reda) ter  
- predstavniki medijev.  

 

Sklic seje je bil posredovan v poslovniškem roku in gradiva objavljena na spletni strani Mestne 

občine Novo mesto.  

 

Župan je obvestil Občinski svet, da so bila naknadno na spletni strani pred sejo objavljena še 

naslednja gradiva: 

- poročila delovnih teles, 
- poročilo župana ter  
- odgovori na svetniške pobude in vprašanja. 

Pred sejo je bil na klop posredovan:     

- čistopis predloga dnevnega reda 7. seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto. 
 

 

Določitev dnevnega reda 

 

I. 

Umik točk z dnevnega reda 

 

Župan in svetniki v skladu s 3. odstavkom 34. člena Poslovnika Občinskega sveta Mestne 

občine Novo mesto niso imeli predlogov za umik točk z dnevnega reda 7. seje Občinskega 

sveta Mestne občine novo mesto. 

 

II. 

Razširitev dnevnega reda 

 

Župan in svetniki v skladu s 4. odstavkom 34. člena Poslovnika Občinskega sveta Mestne 

občine Novo mesto niso imeli predlogov za razširitev dnevnega reda 7. seje Občinskega sveta 

Mestne občine Novo mesto.  

 

III. 

Celotni dnevni red 

 

V skladu s 5. odstavkom 34. člena Poslovnika Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto 

je župan, mag. Gregor Macedoni, predlagal glasovanje o predlogu dnevnega reda v celoti. 

 

Pri tej točki je proceduralno razpravljal Uroš Lubej (že zadnjič opozoril na dejstvo, da je 

Občinski svet sprejel sklep glede Velodroma, in sicer, da bo na vsaki seji do nadaljnjega točka 

dnevnega reda glede Velodroma s poročilom Zavoda Novo mesto oz. pristojnih in da svetniki 

lahko postavljali vprašanja; proceduralni predlog, da svetniki do naslednje seje dobijo neko 

poročilo, o katerem bodo lahko govorili).   

 

Na vprašanje iz razprave je odgovoril župan, mag. Gregor Macedoni (Občinski svet lahko 

razpravlja o dejstvih in dejstvo je, da je ta trenutek potreben še samo dvig nove strehe).    
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Občinski svet Mestne občine Novo mesto je po zaključeni razpravi sprejel 

 

 

 

S K L E P, št. 108 

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je na predlog župana določil naslednji 

 

 

d n e v n i   r e d  
7. seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto 

 
1. Ugotovitev sklepčnosti in določitev dnevnega reda  
2. Potrditev zapisnika 6. redne seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto  

3. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o razglasitvi gozdov s 
posebnim namenom v Mestni občini Novo mesto – druga obravnava 

4. Dopolnjen osnutek Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o zazidalnem 
načrtu poslovno-stanovanjske gradnje v Dolenjih Kamencah – prva obravnava 

5. Predlog Stanovanjskega programa Mestne občine Novo mesto 2030  
6. Poslovno poročilo Komunale Novo mesto d.o.o. za leto 2022  
7. Premoženjsko – pravne zadeve 

7.1 Predlog Sklepa o podelitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena 
nepremičninam v lasti Mestne občine Novo mesto 

7.2 Predlog Sklepa o prenehanju statusa grajenega javnega dobra lokalnega 
pomena nepremičninam v lasti Mestne občine Novo mesto 

7.3 Predlog 3. dopolnitve Načrta ravnanja s stvarnim premoženjem Mestne občine 
Novo mesto za leto 2023 

8. Gradivo Nadzornega odbora Mestne občine Novo mesto 
8.1 Poročilo o opravljenem nadzoru nad porabo sredstev Mestne občine Novo 

mesto na področju kmetijstva za leto 2022  

9. Kadrovske zadeve 
 9.1 Predlog Sklepa o imenovanju predstavnikov ustanovitelja v Svet javnega 

zavoda Dolenjski muzej Novo mesto   

 9.2 Predlog Sklepa o imenovanju nadomestnega predstavnika ustanovitelja v Svet 
javnega zavoda Knjižnica Mirana Jarca Novo mesto   

 9.3 Predlog sklepa o imenovanju predstavnikov Mestne občine Novo mesto v 
upravni odbor Ustanove za obnovo in oživitev Narodnega doma 

 9.4 Predlog sklepa za soglasje k imenovanju urednika lokalnega glasila Novo 
mesto  

 9.5 Mnenje ustanovitelja o kandidatu za direktorja javnega zavoda Razvojno 
izobraževalni center Novo mesto  

10. Poročilo župana 
11. Vprašanja in pobude članic in članov Občinskega sveta 

(28 ZA, 0 PROTI) 

 

 

 

 

K 2. točki 

Potrditev zapisnika 6. redne seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto 

 

Predlog zapisnika 6. redne seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto, ki je bila dne, 

8. 6. 2023, je bil objavljen na spletni strani mestne občine.  
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Pri tej točki je razpravljala Maja Žunič Fabjančič (zahteva, da se na 5. strani predloga zapisnika 

v njeni razpravi pri 3. točki: Predlog Odloka o proračunu Mestne občine Novo mesto za leto 

2024 – druga obravnava, doda zahvala občini, da je upoštevala predlog za dvig sredstev za 

programe in projekte in uskladitev z inflacijo ter da je opozorila, da se drugi predlog v javni 

razpravi ni navedel v gradivu in da se to popravi).   

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je po zaključeni razpravi na predlog predsedujočega 

sprejel  

 

 

 

S K L E P, št. 109 

 

I. 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je sprejel 
 

d o p o l n i t e v 
predloga zapisnika 6. redne seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto 

 
Predlog zapisnika 6. redne seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto, ki je bila dne 
8. 6. 2023, se dopolni tako, da se na 5. strani predloga zapisnika pri 3. točki: Predlog Odloka 
o proračunu Mestne občine Novo mesto za leto 2024 – druga obravnava v razpravi svetnice 
Maje Žunič Fabjančič doda zahvala občini, da je upoštevala predlog za dvig sredstev za 
programe in projekte in uskladitev z inflacijo ter da je opozorila, da se drugi predlog v javni 
razpravi ni navedel v gradivu in predlagala, da se to popravi. 
 

II. 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je  

 
p o t r d i l 

zapisnik 6. redne seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto, 
ki je bila dne 8. 6. 2023, z upoštevanjem sprejete dopolnitve pod točko I.  

(26 ZA, 0 PROTI) 

 

 

 
 

K 3. točki 
Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o razglasitvi gozdov s 

posebnim namenom v Mestni občini Novo mesto – druga obravnava 
 
Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v petnajstdnevnem poslovniškem roku, pred 

sejo pa še poročili s sej delovnih teles, ki sta obravnavali predlog Odloka o spremembah in 

dopolnitvah Odloka o razglasitvi gozdov s posebnim namenom v Mestni občini Novo mesto v 

drugi obravnavi, in sicer: 

- poročilo Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet ter 
- poročilo Komisije za statut in poslovnik.   

Uvodna obrazložitev pri tej točki ni bila potrebna, ker sta gradivo podrobno obravnavali pristojni 

delovni telesi. 

 

V skladu s poslovniškimi določili je župan dal besedo predsednikoma delovnih teles, ki sta  

obravnavali predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o razglasitvi gozdov s 

posebnim namenom v Mestni občini Novo mesto v drugi obravnavi. 
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Poročili s sej delovnih teles sta podala: 
- Tomaž Levičar, predsednik Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet ter 
- Eva Filej Rudman, predsednica Komisije za statut in poslovnik.  
 

Po poročilih delovnih teles je župan v skladu s poslovniškimi določili odprl razpravo članic in 

članov Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto.  

 

Pri tej točki je razpravljala Maja Žunič Fabjančič (podala bo svetniško pobudo glede povezave 

med novo brvjo v Irči vasi in bazenom ter tudi Velodromom in Konjeniškim centrom; vprašanje, 

ali občina planira umestitev te poti skozi mestno hosto in ali to vpliva na predlog odloka o 

spremembah in dopolnitvah). 

 

Na vprašanja iz razprave je odgovarjal župan, mag. Gregor Macedoni.   

 

Po zaključeni razpravi je župan v skladu s poslovniškimi določili prešel h glasovanju o predlogu 

Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o razglasitvi gozdov s posebnim namenom v 

Mestni občini Novo mesto v drugi obravnavi. 

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je po zaključeni razpravi sprejel 

 

 

 

S K L E P, št. 110 

 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je obravnaval in sprejel  
 

O D L O K 
o spremembah in dopolnitvah Odloka o razglasitvi gozdov s posebnim namenom 

v Mestni občini Novo mesto v drugi obravnavi. 
(27 ZA, 0 PROTI) 

 
 
 
 

K 4. točki 
Dopolnjen osnutek Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o zazidalnem načrtu 

poslovno – stanovanjske gradnje v Dolenjih Kamencah – prva obravnava  
 

Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v petnajstdnevnem poslovniškem roku, pred 

sejo pa še poročili s sej delovnih teles, ki sta obravnavali dopolnjeni osnutek Odloka o 

spremembah in dopolnitvah Odloka o Zazidalnem načrtu poslovno – stanovanjske gradnje v 

Dolenjih Kamencah – prva obravnava, in sicer: 

- poročilo Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet ter  

- poročilo Komisije za statut in poslovnik. 
 

Uvodna obrazložitev pri tej točki ni bila potrebna, ker sta gradivo podrobno obravnavali pristojni 

delovni telesi Občinskega sveta.  

 

V skladu s poslovniškimi določili je župan dal besedo predsednikoma delovnih teles, ki sta 

obravnavali dopolnjeni osnutek Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o Zazidalnem 

načrtu poslovno – stanovanjske gradnje v Dolenjih Kamencah v prvi obravnavi.  

 

Poročili delovnih teles sta podala: 

- Tomaž Levičar, predsednik Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet ter 
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- Eva Filej Rudman, predsednica Komisije za statut in poslovnik.  
 

Po poročilih delovnih teles je župan v skladu s poslovniškimi določili odprl razpravo članic in 

članov Občinskega sveta.  

 

Pri tej točki je razpravljal Tomaž Levičar (na tej lokaciji, ki se obravnava, je načeloma dopustna 

bencinska črpalka in omogoča se, da se uredi parkirišče z nadstrešnicami; glede na to, da ima 

dokument že nekaj let in je vmes v prostoru prišlo do nekaterih bistvenih sprememb v zvezi z 

opremljenostjo mesta, z bencinskimi črpalkami, bi predlagal, da se razmisli o tem, da se ponudi 

tudi druge možnosti skladno z OPN za tako območje, da bi razširili paleto programskih 

možnosti; bencinskih črpalk je že kar nekaj na tem območju, kakšne druge programske 

možnosti pa bi bile lahko zelo zanimive za to območje; ob Ljubljanski cesti naj se zagotovi tudi 

neka zelena poteza, npr. drevored).   

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je po zaključeni razpravi sprejel  

 

 

 

S K L E P, št. 111 

 

1. 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je obravnaval in potrdil 

 

dopolnjen osnutek odloka 

o spremembah in dopolnitvah Odloka o Zazidalnem načrtu poslovno-stanovanjske 

gradnje v Dolenjih Kamencah v prvi obravnavi.  

 

2. 

Pripombe in predlogi občinskega sveta so sestavni del pripomb in predlogov z javne 

razgrnitve ter javne obravnave. 

(29 ZA, 0 PROTI) 

 

 

 

 

K 5. točki 

Predlog Stanovanjskega programa Mestne občine Novo mesto 2030   

 

Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v sedemdnevnem poslovniškem roku, pred 

sejo pa še poročili s sej delovnih teles, ki sta obravnavali predlog Stanovanjskega programa 

Mestne občine Novo mesto 2030.   

 

Uvodno obrazložitev pri tej točki je podal Peter Geršič, vodja Razvojno projektne pisarne.   

 

V skladu s poslovniškimi določili je župan dal besedo predsednikoma delovnih teles, ki sta 

obravnavali predlog Stanovanjskega programa Mestne občine Novo mesto 2030.   

 

Poročili delovnih teles sta podala: 

- Tomaž Levičar, predsednik Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet ter 

- mag. Adolf Zupan, predsednik Odbora za gospodarstvo.  
 

Po poročilih delovnih teles je župan v skladu s poslovniškimi določili odprl razpravo članic in 

članov Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto.  
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Pri tej točki so razpravljali: 

- Urška Kovačič (vprašanje glede predvidene količine najemnih stanovanj za invalide, in 

sicer, ali je število razpoložljivih stanovanj iz zadnjega razpisa po predlogu novega 

programa dovolj visoko ter vprašanje, ali bodo stanovanja za mlade družine na 

Glavnem trgu 2 imela vgrajeno kuhinjo, kar bi se pričakovalo glede na najemnine), 

- Maja Žunič Fabjančič (čestitala pripravljalcem za pripravo tega težko pričakovanega 

dokumenta, ki je zelo ekzakten in celostno obravnava različne populacije, tudi ranljive 

skupine; vprašanje, koliko predlogov je prišlo v javni razpravi ter kakšna je bila vsebina 

teh predlogov, zato predlog, da se popiše predloge iz javne razprave in je to priloga k 

takemu dokumentu, kar je lahko pomembno za svetnike pri odločanju in se napiše, 

kako so bili predlogi upoštevani; pri pripravi takih dokumentov je zelo pomembno, da 

se pri odpiranju participacije da povratno informacijo ter da predlagatelji opredelijo 

svoje odločitve, zakaj nekaj je ali pa ni upoštevano),  

- mag. Adolf Zupan (pripravljalci dokumenta so se zelo potrudili in na področju stanovanj 

se dogajajo veliki premiki; na področju starejših pa bi bilo potrebno ugotoviti dejanske 

potrebe, npr. s posebno strateško ali delovno skupino, ki bi vzpodbudili starejše in 

njihove otroke k uporabi velikih kapacitet v nezasedenih hišah; predlog, da bi se vsako 

leto poročalo o izpolnjevanju programa; predlog, da se poišče možnost, da bi mesto 

zgostili in zasedli nezazidljive parcele; predlog, da se v proračunu okrepi subvencije v 

gradnjo dvigal in se tudi tako rešuje problematiko bivanja starejših),  

- Jiří Volt (vprašanje, ali je mogoče pri točkovanju upoštevati tudi vrhunske športnike) ter 

- dr. Janez Povh (podpora predlogu svetnika Zupana, da se hkrati s problematiko 

starejših rešuje tudi z mlajšo generacijo, ki bi preko ustreznih preureditev velikih hiš 

lažje prišli do svojih stanovanjskih rešitev; zadovoljstvo, da je program naslovil tudi 

deficitarne poklice; pogreša razmislek, da bi se povezalo lokacije, kjer je veliko delovnih 

mest z lokacijami, kjer je veliko stanovanj).  

 

Na pripombe in predloge iz razprave sta odgovarjala Luka Rems, Oddelek za premoženjske 

zadeve, ter župan, mag. Gregor Macedoni.  

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je po zaključeni razpravi sprejel  

 

 

 

S K L E P, št. 112 

 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je obravnaval in sprejel Stanovanjski 
program Mestne občine Novo mesto 2030. 

(29 ZA, 0 PROTI) 

 

 

 

 

K 6. točki 
Poslovno poročilo Komunale Novo mesto d.o.o. za leto 2022 

 

Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v sedemdnevnem poslovniškem roku, pred 

sejo pa še poročili s sej delovnih teles, ki sta obravnavali poslovno poročilo Komunale Novo 

mesto d.o.o. za leto 2022, in sicer: 

- poročilo Odbora za davčno politiko, proračun in finance ter  

- poročilo Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet. 
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Uvodno obrazložitev pri tej točki je podal Bojan Kekec, direktor Komunale Novo mesto d.o.o.. 

 

V skladu s poslovniškimi določili je župan po uvodni obrazložitvi dal besedo predsednikoma 

delovnih teles, ki sta obravnavali poslovno poročilo Komunale Novo mesto d.o.o. za leto 2022.  

 

Poročili delovnih teles sta podala: 

- Vesna Vesel, predsednica Odbora za davčno politiko, proračun in finance ter 

- Tomaž Levičar, predsednik Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet.   
 

Po poročilih delovnih teles je župan v skladu s poslovniškimi določili odprl razpravo članic in 

članov Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto.  

 

Pri tej točki so razpravljali: 

- Sara Tomšič (vprašanje, ali se je že naredila kakšna analiza oz. projekcija o tem, 

kakšen vpliv bi imelo ozaveščanje občanov o tem, kaj sodi v kanalizacijo, na varčevanje 

občanov z vodo in ravnanje z odplakami),  

- Andrej Kastrevec (vprašanja glede projekta digitalizacije, vlaganja v obstoječo 

infrastrukturo, velike izgube vode kljub vlaganjem v vodovodna omrežja in čistilne 

naprave v Ločni ter sestave oziroma mandata Nadzornega sveta Komunale),   

- Urška Kovačič (vprašanja glede višine subvencij glede na proporcionalni delež 

lastništva MO NM glede na delež ostalih občin, števila zaposlenih, aktivnosti v smeri 

elektronskih računov v povezavi s stroški tiska in pošiljanja položnica ter vprašanje, kaj 

se je zgodilo leta 2020, da je bil tako velik dobiček),  

- Renata Pavlin (poudarila problem vodnih izgub; ne namenja se dovolj sredstev za 

obnovo obstoječega vodovoda, kar dolgoročno pomeni staranje obstoječega 

vodovodnega omrežja, večanje števila okvar in še večje vodne izgube; vse vodne 

izgube preko položnic bremenijo tudi občane; v poslovnem poročilu bi pričakovala bolj 

jasne cilje, vizijo, načrt, kako v bodoče  zmanjšati vodne izgube in spodbuditi ter 

povečati obnovo vodovodnega omrežja),  

- Jiří Volt (pohvala direktorju za transparentno pripravljeno poročilo ter vprašanje, ali ima 

Komunala Novo mesto strategijo, kako bodo povabili ljudi za nižje plačano delo, ki jih 

primanjkuje),   

- Srečko Vovko (vodne izgube so velik problem in se jih je treba lotiti celovito; podražitev 

vode pa se bo održala na položnicah občanov in občank; vprašanje, po kakšnem 

postopku se izbira kandidate za zaposlitve in ali se lahko pripravi poročilo za zaposlitve, 

ki so se zgodile v zadnjem letu, predvsem v upravi) ter  

- Peter Kostrevc (pohvala delu Komunale Novo mesto, da je hitro odreagirala glede na 

gospodarsko dejavnost z dvigom energentov so povečali delež tržnih dejavnosti, da so 

nekolilo blažili, dejansko pa se ne da s tržnimi dejavnostmi vsega popraviti).  

 

Na vprašanja iz razprave sta odgovarjala Bojan Kekec, direktor Komunale Novo mesto d.o.o. 

ter župan, mag. Gregor Macedoni.  

   

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je po zaključeni razpravi sprejel  

 

 

 
S K L E P, št. 113 

 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je obravnaval in sprejel Letno poročilo 
Komunale Novo mesto d.o.o. za leto 2022. 

(19 ZA, 2 PROTI) 
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K 7. točki 

Premoženjsko – pravne zadeve 

 

K 7.1 točki 

Predlog Sklepa o podelitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena 

nepremičninam v lasti Mestne občine Novo mesto  

 

Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v sedemdnevnem poslovniškem roku, pred 

sejo pa še poročili s sej delovnih teles, ki sta obravnavali predlog sklepa o podelitvi statusa 

grajenega javnega dobra lokalnega pomena nepremičninam v lasti Mestne občine Novo 

mesto, in sicer: 
- poročilo s seje Odbora za davčno politiko, proračun in finance ter 
- poročilo s seje Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet. 

 
Uvodna obrazložitev pri tej točki ni bila potrebna, ker je bilo gradivo podrobno obravnavano na 

sejah pristojnih delovnih teles.  

 

V skladu s poslovniškimi določili je župan dal besedo predsednikoma delovnih teles, ki sta 

obravnavali predlog sklepa o podelitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena na 

nepremičninah v lasti Mestne občine Novo mesto.  

 

Poročili s sej delovnih teles sta podala: 
- Vesna Vesel, predsednica Odbora za davčno politiko, proračun in finance ter  
- Tomaž Levičar, predsednik Odbora za okolje in prostor, komunalo in promet. 

 

Po poročilih delovnih teles je župan v skladu s poslovniškimi določili odprl razpravo članic in 

članov Občinskega sveta.  

 

Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi.  

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel  

 

 

 

S K L E P, št. 114 
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je sprejel 
 
 

S k l e p 
o podelitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena nepremičninam: 
- katastrska občina 1485 Gotna vas parcela 1083/7,  
- katastrska občina 1485 Gotna vas parcela 1083/5,  
- katastrska občina 1458 Črešnjice parcela 2033/10,  
- katastrska občina 1478 Gabrje parcela 13/6,  
- katastrska občina 1453 Zagorica parcela 38/11,  
- katastrska občina 1484 Šmihel pri Novem mestu parcela 731/6,  
- katastrska občina 1480 Potov Vrh parcela 325/2,  
- katastrska občina 1479 Brusnice parcela 784/2,  
- katastrska občina 1487 Zajčji Vrh parcela 795/8,  
- katastrska občina 1485 Gotna vas parcela 550/41. 

(29 ZA, 0 PROTI) 
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K 7.2 točki 

Predlog Sklepa o prenehanju statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena 

nepremičninam v lasti Mestne občine Novo mesto 

 

Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v sedemdnevnem poslovniškem roku, pred 

sejo pa še poročili s sej delovnih teles, ki sta obravnavali predlog sklepa o prenehanju statusa 

grajenega javnega dobra lokalnega pomena nepremičninam v lasti Mestne občine Novo 

mesto, in sicer: 
- poročilo s seje Odbora za davčno politiko, proračun in finance ter 
- poročilo s seje Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet. 

 
Uvodna obrazložitev pri tej točki ni bila potrebna, ker je bilo gradivo podrobno obravnavano na 

sejah pristojnih delovnih teles.  

 

V skladu s poslovniškimi določili je župan dal besedo predsednikoma delovnih teles, ki sta 

obravnavali predlog sklepa o prenehanju statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena 

na nepremičninah v lasti Mestne občine Novo mesto.  

 

Poročili s sej delovnih teles sta podala: 
- Vesna Vesel, predsednica Odbora za davčno politiko, proračun in finance ter  
- Tomaž Levičar, predsednik Odbora za okolje in prostor, komunalo in promet. 

 

Po poročilih delovnih teles je župan v skladu s poslovniškimi določili odprl razpravo članic in 

članov Občinskega sveta.  

 

Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi.  

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel  

 

 

 

S K L E P, št. 115 
 

1. 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme sklep o ugotovitvi, da je Mestna 
občina Novo mesto lastnica nepremičnin: 
- katastrska občina 1485 Gotna vas parcela 1200/6,  
- katastrska občina 1454 Daljni Vrh parcela 133/1,  
- katastrska občina 1454 Daljni Vrh parcela 133/5.  
 

2. 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme sklep o prenehanju statusa 
grajenega javnega dobra lokalnega pomena na nepremičninah:  
- katastrska občina 1492 Stranska vas parcela 1757/6,  
- katastrska občina 1457 Ždinja vas parcela 1082/4,  
- katastrska občina 1485 Gotna vas parcela 1200/6,  
- katastrska občina 1454 Daljni Vrh parcela 133/1,  
- katastrska občina 1454 Daljni Vrh parcela 133/5. 

(28 ZA, 0 PROTI) 
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K 7.3 točki 

Predlog 3. dopolnitve Načrta ravnanja s stvarnim premoženjem Mestne občine Novo 

mesto za leto 2023 

 

Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v sedemdnevnem poslovniškem roku, pred 

sejo pa še poročili s sej delovnih teles, ki sta obravnavali predlog 3. dopolnitve Načrta ravnanja 

s stvarnim premoženjem Mestne občine Novo mesto za leto 2023, in sicer: 
- poročilo s seje Odbora za davčno politiko, proračun in finance ter 
- poročilo s seje Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet. 

 
Uvodna obrazložitev pri tej točki ni bila potrebna, ker je bilo gradivo podrobno obravnavano na 

sejah pristojnih delovnih teles.  

 

V skladu s poslovniškimi določili je župan dal besedo predsednikoma delovnih teles, ki sta 

obravnavali predlog 3. dopolnitve Načrta ravnanja s stvarnim premoženjem Mestne občine 

Novo mesto za leto 2023. 

 

Poročili s sej delovnih teles sta podala: 
- Vesna Vesel, predsednica Odbora za davčno politiko, proračun in finance ter  
- Tomaž Levičar, predsednik Odbora za okolje in prostor, komunalo in promet. 

 

Po poročilih delovnih teles je župan v skladu s poslovniškimi določili odprl razpravo članic in 

članov Občinskega sveta.  

 

Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi.  

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel  

 

 

 
S K L E P, št. 116 

 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme 3. dopolnitev Načrta ravnanja s 
stvarnim premoženjem Mestne občine Novo mesto za leto 2023, in sicer 3. dopolnitev 
Načrta razpolaganja z nepremičnim premoženjem Mestne občine Novo mesto za leto 
2023. 

(29 ZA, 0 PROTI) 
 

 

 

 

K 8. točki 

Gradivo Nadzornega odbora Mestne občine Novo mesto  

 

K 8.1 točki 

Poročilo o opravljenem nadzoru nad porabo sredstev Mestne občine Novo mesto na 

področju kmetijstva za leto 2022 

 

Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v sedemdnevnem poslovniškem roku, pred 

sejo pa še poročilo s seje Odbora za davčno politiko, proračun in finance, ki je obravnaval 

poročilo Nadzornega odbora Mestne občine Novo mesto o opravljenem nadzoru nad porabo 

sredstev Mestne občine Novo mesto na področju kmetijstva za leto 2022. 
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Kratko uvodno obrazložitev pri tej točki je podala Marjetka Kastrevc, predsednica Nadzornega 

odbora Mestne občine Novo mesto.  

 

V skladu s poslovniškimi določili je župan dal besedo predsednici Odbora za davčno politiko, 

proračun in finance, ki je obravnaval poročilo Nadzornega odbora Mestne občine Novo mesto 

o opravljenem nadzoru nad porabo sredstev Mestne občine Novo mesto na področju 

kmetijstva za leto 2022. 

 

Poročilo s seje Odbora za davčno politiko, proračun in finance je podala predsednica odbora, 

Vesna Vesel.  

 

Po poročilu delovnega telesa je župan v skladu s poslovniškimi določili odprl razpravo članic 

in članov Občinskega sveta.  

 

Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi.  

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel  

 

 

 

S K L E P, št. 117 

 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto 
 

se seznani 
 

s Poročilom o opravljenem nadzoru nad porabo sredstev Mestne občine Novo mesto 
na področju kmetijstva za leto 2022. 

(28 ZA, 0 PROTI) 
 

 

 

 

K 9. točki 

Kadrovske zadeve  

 

K 9.1 točki 

Predlog Sklepa o imenovanju predstavnikov ustanovitelja v Svet javnega zavoda 

Dolenjski muzej Novo mesto  

 

Gradivo Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je bilo v poslovniškem roku 

objavljeno na spletni strani Mestne občine Novo mesto. 

 

Uvodno obrazložitev je podal Boštjan Grobler, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, 

volitve in imenovanja. 

 

Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi.  

 

 

 

S K L E P, št. 118 

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je sprejel 
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S k l e p  
o imenovanju predstavnikov ustanovitelja v Svet javnega zavoda  

Dolenjski muzej Novo mesto  
 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto  
 

i m e n u j e 
 

Urško BAN, 
Iztoka KAVŠKA, 

Tomaža LEVIČARJA in 
Boštjana PUCLJA 

 
za predstavnike ustanovitelja v svet javnega zavoda Dolenjski muzej Novo mesto 

za mandatno obdobje petih let.  
(26 ZA, 0 PROTI) 

 
 

 

 

K 9.2 točki 

Predlog Sklepa o imenovanju nadomestnega predstavnika ustanovitelja v Svet 

javnega zavoda Knjižnica Mirana Jarca Novo mesto  

 

Gradivo Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je bilo v poslovniškem roku 

objavljeno na spletni strani Mestne občine Novo mesto.  

 

Uvodno obrazložitev je podal Boštjan Grobler, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, 

volitve in imenovanja. 

 

Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi.  

 

 

 

S K L E P, št. 119 

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel  

 

 

Sklep 

o prenehanju članstva in imenovanju nadomestnega predstavnika ustanovitelja v 
svet javnega zavoda Knjižnica Mirana Jarca Novo mesto  

 

I. 
Matiji Škofu je z dnem 30. 5. 2023 prenehalo članstvo v svetu javnega zavoda Knjižnica 
Mirana Jarca Novo mesto zaradi odstopa. 

 

II. 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto 

 

i m e n u j e 

 

Sonjo SIMČIČ 
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za nadomestno predstavnico ustanovitelja 
v svet javnega zavoda Knjižnica Mirana Jarca Novo mesto.  

  

Mandat člana traja do poteka mandata svetu zavoda.  

(26 ZA, 0 PROTI) 

 

 

 

 

K 9.3 točki 

Predlog Sklepa o imenovanju predstavnikov Mestne občine Novo mesto v upravni 

odbor Ustanove za obnovo in oživitev Narodnega doma  

 

Gradivo Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je bilo v poslovniškem roku 

objavljeno na spletni strani Mestne občine Novo mesto.   

 

Uvodno obrazložitev je podal Boštjan Grobler, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, 

volitve in imenovanja. 

 

Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi.  

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel  

 

 

 

S K L E P, št. 120 

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto  

 

i m e n u j e 

 

Saro Tomšič, podžupanjo in 

Urbana Kramarja, podžupana, 

 

za predstavnika Mestne občine Novo mesto v upravni odbor 

Ustanove za obnovo in oživitev Narodnega doma za mandatno obdobje štirih let.  

(24 ZA, 0 PROTI) 

 

 

 

 
K 9.4 točki 

Predlog sklepa za soglasje k imenovanju urednika lokalnega glasila Novo mesto  
 

Gradivo Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja s predlogom župana za 

imenovanje urednila lokalnega glasila Novo mesto je bilo v poslovniškem roku objavljeno na 

spletni strani Mestne občine Novo mesto.   

 

Uvodno obrazložitev je podal Boštjan Grobler, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, 

volitve in imenovanja. 

 

Pri tej točki sta razpravljala Jiří Volt (pohvala časopisu) in Uroš Lubej (predlog, da urednik v 

skladu z določili odloka poroča Občinskemu svetu).    
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Občinski svet Mestne občine Novo mesto je po zaključeni razpravi sprejel  

 

 

S K L E P, št. 121 

 

1. 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto se je seznanil s programsko zasnovo in 

programom dela Jureta Marolta, kandidate za urednika lokalnega glasila Novo mesto.  

 

2. 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto soglaša z imenovanjem Jureta Marolta za 

urednika lokalnega glasila Novo mesto za dobo štirih let. Uredniški mandat traja od 14. 

7. 2023 do 13. 7. 2027. 

(29 ZA, 0 PROTI) 

 

 

 

 

K 9.5 točki 

Mnenje ustanovitelja o kandidatu za direktorja javnega zavoda Razvojno izobraževalni 

center Novo mesto 

 

Gradivo Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je bilo v poslovniškem roku 

objavljeno na spletni strani Mestne občine Novo mesto.   

 

Uvodno obrazložitev je podal Boštjan Grobler, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, 

volitve in imenovanja. 

 

Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi.  

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel  

 

 

S K L E P, št. 122 

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto poda 

 

pozitivno mnenje 

 

o Gregorju Sepaherju, 

kandidatu za direktorja javnega zavoda Razvojno izobraževalni center Novo mesto 

za mandatno obdobje petih let. 

(29 ZA, 0 PROTI) 

 

 

 

 

K 10. točki 

                                                          Poročilo župana 

 

Poročilo o aktivnostih župana je bilo objavljeno na spletni strani Mestne občine Novo mesto 

pred sejo.  
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Ustno poročilo pri tej točki je na seji podal župan, mag. Gregor Macedoni.  

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto se je brez razprave in glasovanja 

 

seznanil 

s poročilom župana o realizaciji sklepov občinskega sveta in aktivnostih  

Mestne občine Novo mesto. 

 

 

 

 

K 11. točki 

Vprašanja in pobude članic in članov Občinskega sveta ter odgovori 

 
I.  

Na spletni strani so bili objavljeni pisni odgovori na naslednje pobude in vprašanja članic in 

članov Občinskega sveta, podane na 6. seji Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto: 

 

vprašanja in pobude: 

 

900-0008/2023-62 Pohvala organizatorjem prireditve Cvičkarija 

900-0008/2023-63 

 

Pobuda, da se ne rabi čakati do zadnjega dne z  odgovori na pobude, 

pohvale in vprašanja 

900-0008/2023-64 Merjenje hitrosti z radarji v občini 

900-0008/2023-65 Kraje in vandalizem na tržnici v mestnem jedru 

900-0008/2023-66 Klopi na Glavnem trgu 

900-0008/2023-67 Križišče Šmihelske ceste s Topliško cesto 

900-0008/2023-68 Interval v križišču v Žabji vasi 

900-0008/2023-69 Vrtovi za meščane 

900-0008/2023-70 Park Otočec 

900-0008/2023-71 Kriminalna dogajanja v KS Bučna vas, povezana z Žabjakom 

900-0008/2023-72 Varnostne kamere v KS Bučna vas 

900-0008/2023-73 Koliko je plačljivih parkirnih mest in koliko je izdanih dovolilnic? 

900-0008/2023-74 

 

Ali je možno na izhodu iz glavne avtobusne postaje urediti posedene 

meteorne jaške 

900-0008/2023-75 

 

Kje bo nadomestno parkirišče, ko se bo začela gradnja na Novem trgu 

za pošto? 

900-0008/2023-76 Kako se nadzira sprehajalce psov na javnih sprehajališčih? 

900-0008/2023-77 

 

Kdaj bomo v JV Sloveniji dobili Center za duševno zdravje otrok in 

mladostnikov in kaj Mestna občina Novo mesto kot regijsko središče že 

dela na tem področju? 

900-0008/2023-78 Navodila za plačilo parkirnine 

 

II. 

 

Članice in člani Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto so na 7. seji Občinskega sveta dne, 

13. 7. 2023 podali naslednja vprašanja in pobude:  

 

1. 

Urška Kovačič 
902-0008/2023-79 
(ustno vprašanje) 

Vprašanje glede predvidene količine najemnih stanovanj za 
invalide 
Ob razpisu leta 2016 je bilo 20 prosilcev. Iz zadnjega razpisa pa 
ni razvidno, koliko prosilcev je bilo od 138 vlog, zato vprašanje, 
ali je število razpoložljivih stanovanj, po predlogu novega 
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programa, ko so do leta 2025 predvidena 3 stanovanja, do leta 
2030 pa 5 stanovanj, dovolj visoka.  
 
Na pobudo je na seji delno odgovoril župan Mestne občine Novo 
mesto, mag. Gregor Macedoni. 
 

2. 

Maja Žunič Fabjančič 
902-0008/2023-80 
(ustna in pisna pobuda) 

Stanovanjskemu programu Novega mesta do 2030 naj se 
doda tudi vse predloge prejete v okviru javne razprave 
V okviru javne razprave predloga Stanovanjskega programa za 
Novo mesto do 2030 je bilo podanih več pobud in predlogov, 
med drugim tudi s strani Urbanke - pilotne pisarne celovite 
urbane prenove Novo mesto, ki združuje nevladne organizacije 
in posameznike, ki delujejo na področju prostora in vključevanja 
javnosti.  
Oddajam pobudo, da se kot priloga doda seznam oz. popis vseh 
prejetih predlogov in pripomb, ki so bili podani na dokument v 
okviru javne razprave, in sicer na način, da bo razvidno, kateri 
predlogi so bili upoštevani in kateri ne ter argumentacija ob 
upoštevanju oz. neupoštevanju.   
Pri odpiranju procesov sodelovanja javnosti je namreč ključna 
tudi povratna informacija predlagateljem, saj tako po eni strani 
dobijo informacijo, kaj je bilo upoštevano, po drugi strani pa je 
razviden širši kontekst oz. potrebe lokalnega prebivalstva, ki 
morda v tokratnih ukrepih niso zajeti zaradi različnih razlogov, 
bodo pa morda aktualni v naslednjem obdobju oz. ob 
spremenjenih razmerah možnosti izvedbe predlogov.  
Predlagam tudi, da se v prihodnje popis vseh predlogov doda k 
vsem ključnim dokumentom, ki so v javni razpravi. 
 

3. 

Urška Kovačič 
902-0008/2023-81 
(ustna in pisna pobuda) 

Pobuda za ureditev težav pri izposoji koles GONM 
Posredujem pismo uporabnika storitve, ki je zapisal težave po 
enem mesecu redne uporabe sistema. 

 

4. 

Urška Kovačič 
902-0008/2023-82 
(ustna pobuda) 

Kartica Sitium 
Vprašanje, kdaj bo mogoče plačevanje z bančno kartico. 
 
Na pobudo je na seji delno odgovoril župan Mestne občine Novo 
mesto, mag. Gregor Macedoni. 
 

5. 

Urška Kovačič 
902-0008/2023-83 
(ustna pobuda) 

Poenotenje znaka oz. hitrosti pri vstopu v center Novega 
mesta 
Ko se pripelješ v center Novega mesta, je prometni znak, kjer 
piše cona 30 km/h - pri NLB, nato pa čez 50 metrov še ena 
majhna tabla, ki je modre barve in je v desnem kotu čisto 
majhen znak za omejitev hitrosti na 20 km/h. Pobuda za 
poenotenje hitrosti in večji znak. 
 

6. 

Uroš Lubej 
902-0008/2023-84 
(ustno vprašanje) 

Delež občine pri financiranju storitev programov za šolske 
in predšolske otroke 
Tudi po drugih občinah je precej govora o problematiki 
programov za šolske in predšolske otroke, ki jih na tak ali 
drugačen način financirajo občine. Problem seveda nastane v 
tem, ker so nekateri programi plačljivi in v tem smislu tudi 
nedosegljivi za socialno ogrožene družine. Prosil bi, da se do 
septembrske seje v odgovoru na njegovo svetniško vprašanje 
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dobi podatek o tem, kakšen je delež občine pri financiranju teh 
storitev oz. teh programov in v kakšnem deležu se to so 
financira, da bi lahko potem mogoče lažje razmislili o kakšnih 
nadaljnjih pobudah. 
 

7. 

Uroš Lubej 
902-0008/2023-85 
(ustno vprašanje) 

Pravna vzdržnost vnaprejšnje opredelitve glede hrupa 
V razpisu za najemna stanovanja na Glavnem trgu je navedeno, 
da naj se bodoči najemniki vnaprej odpovedo pravnemu varstvu 
glede hrupa. Vprašanje, ali je tako določilo pravno vzdržno. 
 

8. 

Silvo Mesojedec 
902-0008/2023-86 
(pisna in ustna pobuda) 

Pobuda, da se Pisarna lokalne blaginje poveže z Območnim 
združenjem Rdečega križa 
Pred dnevi smo verjetno vsi svetniki dobili elektronsko pošto 
Območnega združenja Rdečega križa Novo mesto z 
obvestilom, da zbirajo sredstva za nakup šolskih potrebščin za 
družine, ki pri njih prejemajo prehranske pakete. Osebno 
podpira različne aktivnosti Rdečega križa, se mu pa ob tej akciji 
postavlja vprašanje, saj ima Listina evropske unije o temeljnih 
pravicah in svoboščinah v svojem 14. členu zapisano pravico 
do izobraževanja, da ima vsakdo pravico do izobraževanja in 
dostopa do poklicnega in nadaljnjega usposabljanja in da ta 
pravica vključuje možnost brezplačnega obveznega šolanja. 
Kako je mogoče, da se mora v Sloveniji, ki naj bi bila socialna 
država, zbirati sredstva za nakup šolskih potrebščin? V kolikor 
imajo starši resnično tako majhne prejemke, bi morala država 
takšnim otrokom zagotoviti potrebne šolske potrebščine. MO 
NM je odprla pisarno lokalne blaginje, ki naj bi pomagala 
meščanom v težavah. zato podajam pobudo, da se pisarna 
poveže z OZ Rdečega križa in predno dajo pomoč, ugotovijo 
dejansko stanje prejemnikov podpore in jim pomagajo na boljšo 
pot tudi z nasvetom, predvsem pa, da Vlado RS opozorijo na 
nedopustno stanje, da se morajo zbirati sredstva za nakup 
šolskih potrebšči. Takšnim otokom bi morala država zagotoviti 
potrebne šolske potrebščine za izobraževanje. 

 

9. 

Silvo Mesojedec 
902-0008/2023-87 
(pisna in ustna pobuda) 

Zbiranje podpisov za spremembo zakonodaje s ciljem 
reševanja problematike otrok iz težavnih socialnih okolij 
V teh dneh se zaključuje zbiranje podpisov za spremembo 
zakonodaje s ciljem reševanja problematike otrok iz težavnih 
socialnih okolij. Zbranih podpisov za vložitev predlogov za 
spremembe štirih zakonov je sicer dovolj. Vendar lahko že iz 
glasovanja na občinskem svetu svetnikov Gibanja Svobode, ki 
so se glasovanja vzdržali in svetnikov SD, ki sta glasovala proti, 
sklepamo, da predlogi v parlamentu ne bodo sprejeti. Dejstvo 
je, da politika v Ljubljani teh težav ne zaznava, občinski politiki 
koalicijskih strank pa se morajo podrejati državni politiki brez 
svojega jaza. 
Zato zastavljam vprašanje, kakšen je rezervni scenarij občine, 
ko bodo ti predlogi zavrnjeni? Dejstvo je, da je v letošnjem letu 
zaznati bistveno poslabšanje situacije na našem področju. KS 
Bučna vas tu izrazito prednjači. Je žrtveno jagnje lokalne 
politike, ki se ne zna upreti neučinkoviti državni politiki. 
Državi ni problem nakazati 3 mio € za urejanje Žabjaka, ker 
nima nikakršne vizije po učinkovitem vključevanju Romov v 
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družbo. S tem pa je bila varnostna situacija v KS Bučna vas še 
poslabšana, neurejenost romskega geta Žabjak pa le še večja. 
Moje vprašanje se torej glasi: 
1. Kakšen je rezervni scenarij, ko bodo predlogi zakonov 
zavrnjeni? 
2. Na kakšen način boste vsaj delno ublažili situacijo v KS 
Bučna vas in s tem obdržali žrtveno jagnje pri življenj? KS 
Brusnice prejema zaradi smetišča nadomestilo za prometno 
ogroženost ter nadomestilo za ogroženost in nevarnost za 
okolje. Seveda ni sporno to nadomestilo. 
Vendar se krajani KS Bučna vas soočajo z bistveno večjimi 
težavami in bi vsekakor bili upravičeni do primernega 
nadomestila za svojo zapostavljenost. 

 

10. 

Silvo Mesojedec 
902-0008/2023-88 
(pisna in ustna pobuda) 

Odlok o nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča 
S strani MO Novo mesto je bil sprejet leta 1999 Odlok o 
nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča (NSZ), ki je bil 
objavljen v Uradnem listu št. 70/1999 z dne 27.08.1999. Sledile 
so razne spremembe oz. dopolnitve tega odloka (UL št. 127 
/2003, UL št. 31/2005, UL št. 93/2014), ki pa samih meril za 
določitev višine niso spreminjala. V tem odloku so opredeljena 
tudi merila za določitev višine nadomestila (5. člen), kjer se pri 
opremljenosti stavbnega zemljišča s komunalno infrastrukturo 
upošteva dejanska možnost priključitve na posamezne objekte 
in naprave, ki se ovrednoti z naslednjim številom točk: 
1. vodovod 20 točk 
2. električno omrežje 20 točk 
3. javna kanalizacija 30 točk 
4. telefonsko omrežje 40 točk 
S. plinovodno omrežje 20 točk 
6. javna razsvetljava 10 točk 
7. makadamska cesta 10 točk 
8. asfaltna cesta 20 točk 
9. cestišče s hodnikom za pešce 10 točk 
Z razvojem tehnologije se marsikaj spreminja. Tako se danes 
stacionarna telefonija v privatnih objektih skoraj ne uporablja. 
Nadomestila jo je mobilna telefonija, ki je na razpolago vsem 
državljanom. Tudi tem, ki v preteklosti niso imeli možnosti 
pridobitve telefonskega priključka. Podobna zgodba je z 
plinovodnim omrežjem. Razvoj toplotnih črpalk, predvsem pa 
cene plina, ki so nestimulativne, vse to je pripomoglo k temu, da 
se občani odločajo za toplotne črpalke. 
Iz tega razloga dajem pobudo, da se pri opremljenosti zemljišča 
črtata postavki telefonsko ter plinovodno omrežje. Nobenega 
razloga ni več, da se preživele zadeve zaračunavajo občanom. 

 

11. 

Silvo Mesojedec 
902-0008/2023-89 
(pisna in ustna pobuda) 

Športno rekreativni park  
Na podlagi Zakona o dostopu informacija javnega značaja, ki 
vsakomur omogoča prost dostop in ponovno uporabo informacij 
javnega značaja, s katerimi razpolagata njen Župan, mestna 
občina kot organ lokalne skupnosti in organi oziroma podjetja v 
njeni lasti oziroma sestavi, zaradi zagotavljanja javnosti in 
odprtosti delovanja občine in njenih organov ter javnega 
podjetja, da se omogoči uresničitev pravice VEDETI občank in 
občanov Mestne občine Novo mesto, z a h t e v a m , Informacije 
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javnega značaja, ki izvirajo iz delovnega področja župana, 
občinske uprave, mestnega sveta in občinskega javnega 
podjetja 1 , ki se obravnavajo, hranijo in uporabljajo v obliki 
dokumentov, sklepov, pogodb, zadev, dosjejev, registrov, 
evidenc ali drugega dokumentarnega gradiva, ki so ga navedeni 
subjekti sprejeli, izdelali in namenili uporabi, če so ga izdelali 
sami, v sodelovanju z drugimi organi, ali pridobili od drugih 
fizičnih ali pravnih oseb, pri čemer se informacije glede javnega 
podjetja nanašajo na informacije, ki izvirajo iz delovnega 
področja organa (župana), ki z njimi razpolaga oziroma mora 
razpolagati, če posluje transparentno, prim čemer morajo 
oziroma obstajajo v fizični – materialni obliki. Ker se vprašanja 
informacij javnega značaja nanašajo na zakonito in 
transparentno izvedbo projekta od zasnove do zadnje faze 
postopkov IZGRADNJE ŠPORNO REKREATIVNEGA PARKA 
NA DOLENJIH KAMENCAH (Krajevna skupnost Bučna vas): 1. 
Iz katere postavke proračuna Mestne občine Novo mesto je bil 
zagotovljen in prodajalcem zemljišč izplačan denar za odkup 
parcel projekt izgradnje športno rekreativnega parka na Dolenjih 
Kamencah (ki so ga vpleteni javno v mediju Krožišče razglašali, 
da gre za vladni projekt)? Predložite odredbo za izplačilo kupnin 
s podpisom odredbodajalca in odpravek sklepa, ki je bil podlaga 
za nakup parcel na Dolenjih Kamencah. 2. Katere listine (v 
materialni obliki, oblikovane v obliki uradnih zaznamkov, 
zapisnikov, vpisov v javne knjige (evidence), sklepov, 
korespondence, računalniške zapise oziroma kot listine, ki 
imajo značaj uradnih informacij in so služile za zakonito 
poslovanje občine kot oblike lokalne skupnosti.) so bile podlaga, 
da je župan izdal 1 Informacija javnega značaja JE tista 
informacija, ki izvira iz delovnega področja organa (župana), ki 
mora z njo razpolagati in mora obstajati v fizični – materialni 
obliki. Sklep Župana MO Novo mesto št. 478-305/2021-9 (406) 
z dne 7. 10. 2021 (2. 11. 2021)? 3. Kdo je sklenil/odobril 
Prodajno pogodbo št. 478-43/2020 z dne 2. 4. 2020 oziroma 
kdo in iz katere postavke je odobril plačilo kupnine? 4. Kdo (in 
zakaj) je namesto običajne kupo-prodajne pogodbe odobril 
sklenitev Prodajne pogodbe namesto razlastitve št. 478-
432020-3 z dne 19. 3. 2021? 5. Kdo je odobril (na podlagi 
katerega sklepa) Prodajno pogodbo namesto razlastitve št. 478-
43/2020-3 z dne 13. 3. 2020?, in 6. Kdo je odobril sklenitev 
Prodajne pogodbe št. 478-41/2020-3 z dne 2. 4. 2020? 7. Kdo 
je odločal oziroma dokončno odločil o nakupu zemljišč (na 
lokaciji, ki je poplavne narave), kar je tesno povezano s 
financiranjem nakupa iz proračuna mestne občine, ki mora biti 
po zakonu evidentirano računovodsko knjižno v finančno 
računovodske knjige mestne občine. O tem so v zvezi s 
pristojnostmi in domeno Župana materializirane listine (odredbe 
za nakazilo, nakazila kupnin…), pri čemer ne gre za tako 
občutljive podatke, da bi grobo posegli v osebnostne pravice 
katere koli osebnosti. Župan in njegova administracija mora 
imeti po pravilih transparentnega poslovanja o začetkih in 
namenih javnega športno rekreativnega parka shranjene vse 
pravno relevantne podatke, ki so informacija javnega značaja v 
materialni obliki. Poleg dokumentacije, ki je povezana s 
projektom, ne pozabite priložiti kopije sklepov in verodostojnih 
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knjigovodskih listin v zvezi z odločitvijo za nakup zemljišč, pri 
čemer v nebo štrli dejstvo, zakaj naj bi občina kupila zemljišča, 
če ni imela resnih načrtov, kaj bo z njimi!? Po 5. členu ZDIJZ-
NPB10 (načelo prostega dostopa) so informacije javnega 
značaja po zakonu prosto dostopne pravnim ali fizičnim osebam 
(prosilcem), je zahteva utemeljena, ker ima vsak nosilec na 
svojo zahtevo pravico pridobiti od organa (župana, občinske 
administracije, občinskega sveta, javnega podjetja v občinski 
lasti)… informacijo javnega značaja tako, da jo pridobi na 
vpogled, ali da pridobi njen prepis, fotokopijo, ali njen 
elektronski zapis, kar vse ste dolžni predložiti prosilcu v 
razumnem roku. 

 

12. 

Renata Pavlin 
902-0008/2023-90 
(ustna pobuda) 

Optično omrežje v sklopu projekta Rune 
Pred približno letom in pol je na Trški gori potekala gradnja 
odprtega optičnega omrežja v sklopu projekta Rune, ki ga v 
Sloveniji izvaja podjetje Rune Enia d.o.o.. Z deli na tako 
imenovanem omrežju so zaključili že lansko leto, čeprav dela 
niso bila v celoti dokončana. Uporabniki so s podjetjem že 
sklenili pogodbo za izvedbo montaže in priključitve optičnega 
kabla od objekta do vozlišča omarice in plačali 150 eur po 
objektu. Po navedbah uporabnikov pa do predstavnikov 
podjetja sedaj ni možno priti ne osebno ne po telefon. 
Zaskrbljeni so, da bi lahko šlo podjetje, ki je izvedlo dela, v 
stečaj in da podjetje ne bo izpolnilo svojih pogodbenih 
obveznosti. Uporabniki bi lahko sklenili pogodbo z drugim 
operaterjem, vendar bi morali izvedbo priključka do objektov 
ponovno plačati. MO Novo mesto je kot partner pristopila k temu 
projektu, zato občane zanima, ali lahko občina na kakršen koli 
način posreduje, da se predmetni projekt vendarle zaključi in 
izpelje do konca. 
 

13. 

Renata Pavlin 
902-0008/2023-91 
(ustna pobuda) 

Varstvo otrok s posebnimi potrebami med počitnicami 
Po mnenju občanov otroci s posebnimi potrebami v času šolskih 
počitnic nimajo zagotovljenega strokovnega varstva v domačem 
okolju, zaradi česar v tem obdobju njihov razvoj stagnira ali pa 
celo nazaduje. Res je, da občina tako z javnimi razpisi že 
omogoča financiranje društev in drugih subjektov v zvezi z 
varstvom otrok s posebnimi potrebami v času počitnic, tako na 
primer društvo Sonček za te otroke organizira počitnice na 
morju. Kljub temu starši predlagajo, da občina za naslednje leto 
pripravi razpis za vzpodbudo počitniških programov, katere bi 
vodili strokovni kadri za otroke s posebnimi potrebami v 
domačem okolju, druga možnost pa je, da se določena sredstva 
za izvedbo takšnega programa namenijo šoli sami in sicer za 
razširitev strokovnega varstva med počitnicami. 
 

14. 

Matjaž Pavlin 
902-0008/2023-92 
(ustna pobuda) 

Odvoz smeti na podeželju 
Predvsem na podeželju so zadnje čase res velike težave z 
odvozom smeti. Kontejnerji so polni in ljudje odlagajo zraven 
kontejnerjev. Problemi so opazni predvsem ob vznožju vinskih 
goric, kjer so vikendaši oz. lastniki, ki prihajajo samo čez vikend 
in za sabo puščajo polne vreče, potem pa odidejo nazaj domov. 
Naslednji teden pa se stanje s smetmi ponovi. Ta tematika je 
bila izpostavljena tudi na srečanju predsednikov krajevnih 
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skupnosti s Komunalo Novo mesto.   S strani Komunale so dobili 
informacijo, da imajo zvezane roke, kar se tiče novih 
podstavkov za smeti in večje frekvence odvoza smeti, kar pa ni 
sprejemljivo. Za začetek bi se moral zagotoviti vsaj pogostejši 
odvoz. Na 14 dni odpeljat eno embalažo je premalo, potrebna 
pa so tudi natančnejša navodila, kaj se v kakšen kontejner lahko 
odlaga. Še naprej je potrebno delati na ozaveščanju ljudi ter 
zagotoviti pogostejše odvoze odpadkov. 
 

15. 

Matjaž Pavlin 
902-0008/2023-93 
(ustna pobuda) 

Obnova vodovoda Gorenje Kronovo 
Vprašanje, kako je z obnovo zastarelih vodovodov - konkretno 
Gorenje Kronovo. Že 50 let imajo ljudje isti vodovod in iste cevi. 
Veliko je novih odjemalcev in s tem tudi priključkov. Okvare se 
dogajajo  mesečno in ko več ljudi uporablja vodo, so pritiski 
nenormalni, in sicer voda komaj teče. Vodovod je osnovna 
dobrina, zato pobuda, da se pospešeno obnavljajo stari 
vodovodi. 
 
Na pobudo je na seji delno odgovoril direktor Komunale Novo 
mesto d.o.o., Bojan Kekec, ki je zavrnil zgoraj navedene trditve. 
 

16.  

mag. Adolf Zupan 
902-0008/2023-94 
(ustna pobuda) 

Pobuda županu, da se v najhitrejšem možnem času sanira 
močan pogost smrad po fekalijah, ki ga je čutiti od nove 
Kandijske brvi nizvodno po reki Krki  
V zadnjih tednih prihaja po reki Krki od Loke nizvodno do 
močnega smradu po fekalijah. To zaznavam tudi iz svoje hiše 
na naslovu V Ragov log 3. Preveril sem, ali tak smrad zaznavajo 
tudi moji sosedi, ki so to potrdili. Posebej sem preveril morebitne 
zaznave pri upravljalcih novomeškega splava. Ti so mi pojasnili, 
da dobivajo od potnikov na splavu vprašanja, kaj se dogaja z 
reko Krko, zakaj tak smrad… Ne morejo jim odgovarjati 
drugega, kot to, da je slaba kanalizacija. Smrad potnike zelo 
moti tudi med kosili na splavu in tudi sicer. V kolikor se smrad 
ne bo saniral v najkrajšem možnem času, bo lahko zaradi tega 
naša občina, ki se sicer zelo trudi ustvarjati pogoje za uživanje 
ob naši zeleni lepotici – reki Krki, prišla do slabega glasu. To pa 
je zelo težko popraviti. Zato predlog, da župan pojasni javnosti, 
od kod prihaja smrad in kakšni ukrepi so oz. bodo izvedeni, da 
se smrad sanira. 

 

17. 

mag. Adolf Zupan 
902-0008/2023-95 
(ustna pobuda) 

Pobuda županu, da se v najhitrejšem možnem času sanira 
močan pogost smrad po fekalijah, ki ga je čutiti v bližini 
spomenika Leonu Štuklja 
Že več kot dve leti, še posebej v letnem času, nastaja v okolici 
spomenika Leonu Štuklja zelo hud smrad po fekalijah. Kljub 
takemu stanju turistični vodiči pojasnjujejo na tej lokaciji pomen 
Leona Štuklja. Smrad močno moti tudi številne druge, ki hodijo 
mimo te lokacije.  
Po nepreverjenih govoricah, naj bi bil vzrok za smrad, opisan 
pod točko 1, večja okvara na kanalizacijskih ceveh, nameščenih 
na dno reke Krke za potrebe območja, po katerih se vodijo 
fekalije iz območja na desni strani Krke na levi breg in nato proti 
ČN Ločna. Razlog močnega smradu pa naj bi bilo nepopolno 
zajemanje fekalij iz širšega območja Kandijske ceste.  
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Številne pripombe in pritožbe na opisano stanje prejemam tudi 
kot predsednik Sveta KS Majde Šilc. 

 

18. 

mag. Adolf Zupan 
902-0008/2023-96 
(ustna pobuda) 

Realizacija svetniških pobud – klopi ob Levičnikovi cesti 
Svetniki dajejo pobude in vprašanja, nato pa pridejo odgovori, 
vendar se ne spremlja realizacije in ena izmed takih stvari je 
zadeva izpred dveh let, da bi se ob pločniku na Levičnikovi cesti 
postavile dve klopi, da bi se lahko sprehajalci spočili. Rečeno je 
bilo, da je bila pobuda posredovana upravljalcu ceste. Tudi prva 
brežina na Levičnikovi cesti je slabo vzdrževana, travo se 
preredko kosi in je grdo za videti. Zato pobuda, da se postavi 
dve klopi in da se preveri, ali se nivo vzdrževanja ob tej cesti 
lahko izboljša.  
 
Na pobudo je na seji delno odgovoril župan Mestne občine Novo 
mesto, mag. Gregor Macedoni. 
 

19. 

Srečko Vovko 
902-0008/2023-97 
(pisno vprašanje) 

Spomenik NOB, Glavni trg, NM 
https://dolenjskilist.svet24.si/2023/07/02/277266/novice/dolenjs
ka/Skrunitev_spomenikov_Obesena_partizana_in_cevapcici/ 
Ob objavi zgornjega članka in odgovoru župana sprašujem: 
- Zakaj že do sedaj MO NM ni ustrezno zaščitila spomenika? 
- Zakaj MO NM ni v času prireditve organizatorje opozorila na 
nespoštljiv odnos do spomenika? 
- Zakaj MO NM že do sedaj ni v dovoljenju za uporabo javne 
površine zahtevala ustreznega varovanja in ustrezne zaščite 
spomenika?  

 

20. 

Srečko Vovko 
902-0008/2023-98 
(pisno vprašanje) 

Nevarna brv čez Krko 
Kdaj bo prišel čas za obnovo stare brvi na Loki, ki je v zelo 
slabem stanju in zelo nevarna za pešce in kolesarje? 

 

21. 

Srečko Vovko 
902-0008/2023-99 
(pisno vprašanje) 

Župančičevo sprehajališče - strašljiv in nevaren objekt 
Sprašujem, zakaj se ne uredi ali vsaj z deskami zapre objekt na 
Zupančičevem sprehajališču, ker vzbuja strah in nelagodje 
sprehajalcev?  

 

22. 

Srečko Vovko 
902-0008/2023-100 
(pisno vprašanje) 

Proslava 120 let vodovoda 
Sprašujem, koliko bo stalo predvideno praznovanje "120 let 
vodovoda", ker ni postavke v proračunu MO NM in v planu 
Komunale? In seveda, zakaj praznovanje ob izgubi podjetja?  

 

23. 

Helena Brulc 
902-0008/2023-101 
(pisno vprašanje) 

Jaški na cesti ob stadionu Portoval 
Zakaj se že deset let ne sanirajo jaški na cesti med stadionom 
in trgovino Tuš? Sedaj so že zelo nevarni za kolesarje in nevarni 
za ostali promet, ker se avtomobili izogibajo jaškom.  

 

24. 

Helena Brulc 
902-0008/2023-102 
(pisno vprašanje) 

Vodovodno omrežje Gorenje Kamenje - Kamenska gora 
Ali se pripravlja projekt za vodovodno omrežje Gorenje 
Kamenje (Kamenska gora)? V kateri fazi je? 

 

25. 

Maja Žunič Fabjančič 
902-0008/2023-103 
(pisno vprašanje) 

Dve nove brvi in njuna povezljivost 
V Novem mestu sta se prejšnji mesec odprli dve brvi oz. 
mostova in pri obeh podajam podobna vprašanja glede 
povezljivosti: 

https://dolenjskilist.svet24.si/2023/07/02/277266/novice/dolenjska/Skrunitev_spomenikov_Obesena_partizana_in_cevapcici/
https://dolenjskilist.svet24.si/2023/07/02/277266/novice/dolenjska/Skrunitev_spomenikov_Obesena_partizana_in_cevapcici/
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1. Kako napredujejo dela za kolesarsko in pešpot med DSO, OŠ 
Šmihel, Domom starejših ipd. v Šmihelu in trgovino Mak, kjer bi 
se pešpot navezala na novo obstoječo pot in kako potekajo 
aktivnosti za obnovo mostu preko Težke vode pri trgovini Mak? 
2. Ali občina načrtuje umestitev kolesarske in pešpoti čez oz. 
okoli Mestne hoste in ali bi ta gradnja vplivala na Predlog odloka 
o spremembi in dopolnitvi odloka o razglasitvi gozdov s 
posebnim namenom? Na seji občinskega sveta je bilo kot delni 
odgovor povedano, da potekajo aktivnosti glede peš in 
kolesarske povezave med novo brvjo v Irči vasi in na drugi strani 
z bazenom, velodromom, konjeniškim centrom itd. Kje naj bi ta 
pot potekala, ali so pridobljena kakšna sredstva in kdaj bi se ta 
pot realizirala? 

 

26. 

Maja Žunič Fabjančič 
902-0008/2023-104 
(pisna pobuda) 

Dostop do Zdravstvenega doma za gibalno ovirane 
Dostop za gibalno ovirane do Zdravstvenega doma Novo mesto 
je zelo otežen in to kljub temu, da sta pred zgradbo rezervirani 
dve parkirni mesti ter je zraven njih narejena klančina za dostop. 
Osebe, ki se težko gibajo, so poškodovane ali uporabljajo 
bergle, hodulje ipd. morajo namreč prehoditi zelo dolgo razdaljo 
od parkirnih mest za invalide ali parkirišča do npr. notranjega 
dvigala, do laboratorija ipd. To lahko storijo po treh poteh. 
Najbližje vhodu pa so strme stopnice, ki so za mnoge osebe z 
navedenimi okoliščinami neuporabne. Za nekatere je zaradi 
navedenih razlogov dostop do zdravstvenih storitev zelo 
otežen. 
Predlagam, da se v ta namen na zadnjih stranskih vratih, kjer je 
najbližji dostop do dvigala ali  blizu vhoda do laboratorija umesti 
še dve parkirni mesti za invalide, da bodo lažje dostopali do 
storitev v objekt, ki je v javni rabi. Lahko pa se zagotovi tudi 
mesto za vse funkcionalno ovirane (tako kot je ZD pohvalno že 
omogočil parkiranje osebam z otroškimi vozički). Med 
funkcionalno ovirane osebe namreč poleg oseb z otroškimi 
vozički lahko spadajo tudi nosečnice, starejši ljudje ter vse 
druge osebe, ki se zaradi različni vzrokov počasi ali težje gibljejo 
oziroma so trajno ali začasno poškodovane. 

 
Župan je ugotovil, da je dnevni red seje izčrpan.  

 

Ker ni bilo več razprave, se je župan vsem članicam in članom Občinskega sveta Mestne 

občine Novo mesto ter vsem prisotnim zahvalil za sodelovanje.  

 

Župan je sejo zaključil ob 18.28 uri.  

 

Seja je tonsko posneta. 

 

 

Zapisala:         

Maja Gorenc,                                                                                 Mag. Gregor Macedoni, 

višja svetovalka                                                                                          župan 


